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aktuality

VOLEBNÍ PROGRAM PRO VOLBY DO ZASTUPITELSTVA KRAJE VYSOČINA 2020

vloženo: 8.9.2020, 16.35

Základní oblasti volebního programu: Podpora rodin - Kvalitní školství - Dostupná a kvalitní zdravotní a
sociální péče - Zdravé životní prostředí - Rozvoj infrastruktury a dopravy - Rozvoj firem a podnikání -
 Prosperita kraje a...

Zubařů je na venkově nedostatek. Lidovci mají plán, jak to změnit

vloženo: 1.9.2020, 11.50

Všichni se jich bojí, všichni je potřebují, ale je jich nedostatek. Řeč je o zubařích, kteří své zubařské praxe
otevírají téměř výhradně ve městech a na venkově jich je žalostně...

Nový školní rok!

vloženo: 1.9.2020, 11.55

Na 1. září se jistě nejvíce těší prvňáčci. A myslím, že v letošním roce nejen oni!  
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Z návštěvy Světlé nad Sázavou a Číhoště

vloženo: 27.8.2020, 22.25

Při nedávné návštěvě Světlé nad Sázavou jsme měli příležitost se starostou Janem Tourkem prodiskutovat
palčivá témata Světelska, za což velmi děkuji. 

KORONAVIRUS: Toto opravdu ne, pane Prymulo!

vloženo: 21.8.2020, 23.20

Dá se říci, že první vlna nákazy novým typem koronaviru SARS-CoV-2 proběhla v České republice ve
srovnání s řadou jiných států velmi mírně. Dokázali jsme se vyhnout tragickému průběhu, který...
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Úložišti na Vysočině jasné NE!

vloženo: 13.8.2020, 21.01

Lokality pro úložiště jaderného odpadu stát zredukoval z 9 na 4. Špatná zpráva pro Vysočinu je, že obě
vytipované vysočinské lokality ve výběru zůstaly - jak Hrádek u Dolní Cerekve, tak...

Poslanec KDU-ČSL a primář Vít Kaňkovský: Vláda výrazně podcenila fungování chytré karantény
a chování populace

vloženo: 30.7.2020, 14.55

Současný epidemiologický vývoj nákazy COVID 19 ukazuje, že šíření viru nemá sezónní charakter. Vzhledem
k větší migraci lidí během dovolených je třeba počítat s tím, že se mohou objevovat další ložiska...
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Lékař a poslanec Kaňkovský: Na druhou vlnu koronaviru připraveni nejsme. Budeme
improvizovat, vláda zaspala

vloženo: 30.7.2020, 13.35

Vysočina je jedním z krajů, kde se velmi rychle zvyšuje počet lidí nakažených novým typem koronaviru. Po
mohutném a skokovém uvolňování opatření teď zase dochází k jejich zpřísňování. Vít Kaňkovský...

Poučme se propříště!

vloženo: 24.7.2020, 09.08

Po třech měsících krizové situace, jakou jsme předtím znali jen ze sci-fi filmů, můžeme přistoupit k analýze,
jak se Česku podařilo zvládnout 1. vlnu boje s nákazou novým koronavirem SARS-CoV-2....
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‚Punc kvality’ u rychlotestů nebo teploměrů podle nových evropských pravidel? Česku chybí
certifikátor

vloženo: 23.7.2020, 09.14

České firmy tápou. V květnu 2021 začne platit nová evropská legislativa pro certifikovaní zdravotnických
prostředků. Dosud ale není jasné, která z českých laboratoří podle ní bude vydávat posudky. Dříve ‚punc...

Matador Běhounek proti mladým lídrům

vloženo: 22.7.2020, 10.15

Na jistotu vsadila ČSSD pro říjnové krajské volby. V čele kandidátky bude znovu nestraník Jiří Běhounek.
Osmašedesátiletý ortoped z Pelhřimova, který na hejtmanství vládne už dvanáct let. Těžká váha, která...
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Pohodové léto

vloženo: 21.7.2020, 09.24

Přeji všem pohodové léto, které přinese radost a nové síly. Vít Kaňkovský  

Vít Kaňkovský (KDU-ČSL): Umíme táhnout za jeden provaz

vloženo: 8.7.2020, 07.50

Kraji Vysočina je 20 let . Jihlavské listy poslaly k 20. výročí založení kraje tři otázky vybraným vysočinským
zastupitelům. Jedním z oslovených byl také Vít Kaňkovský:
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KDU-ČSL: Pokud vláda nepodpoří naše návrhy na pomoc nejzranitelnějším osobám, pak navýšení
schodku rozpočtu nepodpoříme

vloženo: 7.7.2020, 14.00

Rozpočtový výbor na konci minulého týdne žádný návrh z dílny KDU-ČSL nepodpořil. Lidovci stále chtějí
finančně podpořit pracující maminky pětistovkou k důchodu za každé vychované dítě navíc, rodiče s dětmi
jednorázovým příspěvkem ve...

Kam kráčíš Kraji Vysočino?

vloženo: 3.7.2020, 13.20

Náš kraj, ve kterém se nejen já cítím doma, vznikal před 20 roky ve velkých bolestech. Dnes již má Kraj
Vysočina své jasné místo mezi ostatními kraji a v řadě ohledů...


